

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Patavium. Epist. XXI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

in qua sedem, auctore atq; auspice me uno, ita locasti, ut cogitare nihil prorsus de migratione videaris. Nec verò secus debes. Valdè enim ad literarum elegantiam, planeqve ad omnem humanitatem tibi profuit hoc cœlum, eò quo jam per quadriennium spiritum hauris. Itaque noster eris perpetuò, mi Murete, si gratus esse vis: quod profectò vis: soles enim hanc virtutem præter cæteros efferre. Tibulli principium mitte, ut cum epistola conjungatur. Scholia, non dubito te operam datum, ut tua videantur, id est, lita luminibus ingenii, & quantum res paritur, erudita. Vale. Venetiis.

Respondet Muretus Volum. II. Epist. 7. Epistolam meam.

EIDEM, PATAVIUM.

EPIST. XXI.

Respondet Mureto ad Vol. I. lib. I. Epist. 5. De Torqvato.

1. *Monet Muretum, ut Propertio illustrando operam des, & illum unà cum Tibullo dedicet Torqvato Bembo.*

2. *Germano sibi commendato, quantumvis peregrinitas repugnet, tamen studia sua non desere promittit.*

GRÆCOS typos, meumqve de Syriano edendo consilium probari tibi non mediocriter, significas. Sic putatam: & in utroq; nunc mea tum opinio, tum voluntas, te approbante, qui mihi multorum instar es, magis magisque confirmatur, De Catulli clausula, parum commodè: sed nihil, Mureto